
„Želim da istaknem da je period studiranja na Visokoj školi za primijenjene 

i pravne nauke Prometej za mene bilo jako korisno iskustvo u životu. 

Obzirom da sam na sredini svoje poslovne karijere, te da imam određena 

znanja iz prakse, fakultetsko obrazovanje mi je konceptualizovalo znanja 

koja imam, te sam stekla vještine posmatranja i izučavanja određenih 

pojava iz teorijskog ugla, što je opet dovelo do kvalitetnije primjene znanja 

u praksi. Odnos sa profesorima, asistentima i ostalim osobljem je bio i vise nego dobar, a na to je 

prvenstveno uticala njihova požrtvovanost, profesionalnost i korektnost”, rekla je studentica 

Sanja Lipovac. 

 

“Studiranje na Visokoj školi za primijenjene i pravne nauke „Prometej“ 

predstavljalo je za mene lični izazov i pozitivno iskustvo. Ispunjena su moja 

očekivanja i diplomirao sam na studijskom programu Poslovne ekonomije 

kao student generacije. Profesori  su tokom predavanja veoma dobro spajali 

teoriju i praksu i nama studentima prenosili svoja iskustva iz stvarnih 

situacija. Ovo je dvosmjeran proces koji podrazumjeva da se i  studenti aktivno uključe u 

ispunjavanju svojih obaveza a rezultati  ne mogu izostati, na obostrano zadovoljstvo. Odnos 

između profesora i studentata je korektan, kao i među samim studentima.  Ekonomska pitanja 

nisu bila nikad aktuelnija a znanje stečeno na ovoj Školi se može primjeniti u praksi, što treba i 

učiniti”, rekao je student Zoran Knežević. 

 

„U želji da proširim svoja znanja kako opšta tako i stručna u ovoj oblasti, 

upisala sam se na studij poslovne ekonomije ,,PROMETEJ“ u Banja Luci. 

Svoja očekivanja sam i ostvarila tokom četvorogodišnjeg studija na ovoj 

visokoškolskoj ustanovi. S ponosom mogu da kažem da sam stekla najbitnija 

znanja iz oblasti ekonomije, zahvaljujući profesorima koji su na pravi način 

znali prenijeti svoja znanja studentima, za sticanje stručno-teorijskih i 

praktično upotrebljivih vještina za uspješan rad u praksi. Zadovoljstvo i užitak jeste u tome ako 

dođemo do spoznaje da smo ostvarili ono što smo očekivali“, rekla je studentica Gajanin 

Dejana. 


